
 

Protokół z LIX 

Sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 31 maja 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 31 maja 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków rady gminy. 

Obecni: 

1. Janusz Fifielski 

2. Dominik Goliszek 

3. Aleksander Hamerla 

4. Ewa Jeżewska 

5. Iwona Owieśna 

6. Piotr Pawlikowski 

7. Helena Przekwas 

8. Waldemar Raniszewski 

9. Sławomir Składanek 

10. Teresa Sztuczka 

11. Czesława Walkowiak 

12. Wioleta Warzocha 

13. Małgorzata Wiśniewska 

14. Rafał Żelazek 

Nieobecni: 

1. Joanna Grabowska 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad LIX sesji Rady Gminy. 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4) Przyjęcie uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

2.  Raport o stanie gminy za 2022 rok. 

1) Debata nad raportem. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy. 



3. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2022 rok oraz zapoznanie się z opinią 

RIO w sprawie wykonania budżetu. 

4. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie wniosku. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z wykonania budżetu Gminy Zławieś 

Wielka za 2022 rok – poprzedzone dyskusją. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka 2023-2038, 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2023 rok, 

3) w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Zławieś 

Wielka położonych w miejscowości Gutowo, 

4) w sprawie użytków ekologicznych. 

6. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

7. Wolne wnioski i zapytania 

8. Zamknięcie obrad LIX Sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

Ad.1  

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady LIX sesji Rady 

Gminy Zławieś Wielka i przywitał obecnych. Stwierdził, że na 15 osobowy skład rady w 

sesji uczestniczy 14 radnych i obrady są prawomocne. Przewodniczący zapytał się, czy 

ktoś radnych ma uwagi do porządku obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do porządku 

obrad. Przewodniczący poinformował, że protokół z ostatniej sesji, czy LVIII sesji Rady 

Gminy Zławieś Wielka został zamieszczony na biuletynie informacji publicznej gminy 

Zławieś Wielka oraz w aplikacji eSesji i był również dostępny w biurze rady. Nikt z 

radnych nie wniósł uwag do protokołu.  

 

Ad.2 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że raport o stanie gminy za 

2022 r. został zamieszczony na stronie gminy, był dostępny w biurze rady, jednak nikt  

z mieszkańców nie zgłosił się do debaty. Zapytał, czy radni mają pytania do raportu i otworzył 

debatę. Nikt z radnych nie miał pytań do raportu, więc zamknięto debatę.  



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wotum zaufania dla 

Wójta Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zławieś Wielka wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Fifielski, Aleksander Hamerla, Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Waldemar 

Raniszewski, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława Walkowiak, Wioleta 

Warzocha, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

PRZECIW (2) 

Ewa Jeżewska, Helena Przekwas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Goliszek 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Grabowska 

 

Helena Przekwas – radna zgłosiła zawieszenie sprzętu i poprosiła o ponowne 

głosowanie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zławieś Wielka wotum zaufania. 

Piotr Pawlikowski - Przewodniczący Rady Gminy poprosił Mecenasa o wyrażenie 

opinii w tej sprawie.  

Krzysztof Koblański – prawnik odpowiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby 

podjąć uchwałę ponownie pod głosowanie. 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy zarządził 3 miny przerwy w celu 

przygotowania do ponownego głosowania.  

 

O godz. 14:09 wznowił obrady LIX sesji Rady Gminy.  

 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 

wotum zaufania dla Wójta Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janusz Fifielski, Aleksander Hamerla, Iwona Owieśna, Piotr Pawlikowski, Helena 

Przekwas, Waldemar Raniszewski, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

PRZECIW (1) 

Ewa Jeżewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Goliszek 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Grabowska 

 

Ad.3 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o 

przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zławieś Wielka za 2022 rok 

oraz przedstawienie opinii RIO w sprawie wykonania budżetu. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok oraz odczytała uchwałę Nr 14/S/2023 Składu Orzekającego 

Nr 14 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 26 kwietnia 2023 r. w 

sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Zławieś Wielka 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia 

Gminy.   

 

Ad.4 

Piotr Pawlikowski – Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjny o wystąpienie z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zławieś 

Wielka oraz odczytanie opinii RIO w tej sprawie.  



Helena Przekwas – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej wystąpiła z wnioskiem o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy oraz odczytała uchwałę Nr 3/Kr/2023 Składu 

Orzekającego Nr 4 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 12 maja 2023 

r. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 

2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Piotr Pawlikowski, Helena Przekwas, Waldemar Raniszewski, Sławomir Składanek, 

Teresa Sztuczka, Czesława Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska, 

Rafał Żelazek 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Grabowska 

 

Piotr Pawlikowski - Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w sprawie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 r. Nikt z radnych nie zabrał 

głosu, natomiast Przewodniczący powiedział kilka słów jaki był rok 2022. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Zławieś Wielka za 2022 rok  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Iwona Owieśna, Piotr 

Pawlikowski, Helena Przekwas, Waldemar Raniszewski, Sławomir Składanek, Teresa 



Sztuczka, Czesława Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska, Rafał 

Żelazek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Jeżewska 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Grabowska 

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2022 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 min przerwy.  

Z sali obrad o godz. 14:35 wyszedł Przewodniczący Rady Gminy – Piotr Pawlikowski. 

Od tej pory na sali obrad było obecnych 13 radnych. 

O godz. 14:40 obrady wznowił Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Janusz Fifielski 

 

Ad. 5  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy odczytała uzasadnienie do zmieniającej uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2023-2038 

oraz uzasadnienie do zmieniającej uchwały w sprawie budżetu gminy na 2023 rok. 

 

Rafał Żelazek – radny zapytał, do czego będzie służył zakup kontenera? 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że będzie dla mieszkańca wsi Czarnowa, 

który ma rodzinę 7-osobową. Opowiedział również jak wygląda sytuacja tej rodziny.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2023–2038 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Helena Przekwas, Waldemar Raniszewski, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, 

Czesława Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 



NIEOBECNI (2) 

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

 

Głosowano w sprawie: 

budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2023 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Helena Przekwas, Waldemar Raniszewski, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, 

Czesława Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

 

Joanna Sucharska – Kierownik Referatu Rolnictwa omówiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Zławieś Wielka 

położonych w miejscowości Gutowo, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, Helena 

Przekwas, Waldemar Raniszewski, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, Czesława 

Walkowiak, Wioleta Warzocha 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janusz Fifielski, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

NIEOBECNI (2) 



Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

 

Joanna Sucharska – Kierownik Referatu Rolnictwa omówiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie użytków ekologicznych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Fifielski, Dominik Goliszek, Aleksander Hamerla, Ewa Jeżewska, Iwona Owieśna, 

Helena Przekwas, Waldemar Raniszewski, Sławomir Składanek, Teresa Sztuczka, 

Czesława Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska, Rafał Żelazek 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

 

Ad. 6 

Jan Surdyka – Wójt Gminy przedstawił informację o pracach między sesjami. 

Janusz Fifielski – radny zapytał, jak wygląda kwestia odbioru odpadów komunalnych, czy 

już coś więcej wiadomo. 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że porozumienie zostało już podpisane, 

dopiero w dniu dzisiejszym otrzymałem informacje w sprawie cen frakcji, że w całości to 

jest ok. 800 tys. zł na rok.  

Ewa Jeżewska – radna zapytała, czego dotyczyła spotkanie z Panem Borkowskim oraz 

czy można mieszkańców przekazać oficjalną informację, że czysty gruz jest do 

zagospodarowania przez gminę? 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że mieszkańcy jak najbardziej mogą zawozić 

do Rzęczkowa gruz, ale tylko czysty. Jeżeli chodzi o spotkanie z Panem Borkowskim to 

dotyczyło w sprawie wniosku mieszkańca z Starego Torunia, który wniósł sprzeciw, że 

WZ została wydana z bez uzgodnienia z właściwym organem. SKO unieważniło taką WZ, 

Dyrektor p. Borkowski zapewnił, że gminę nie będzie miała z tego tytułu konsekwencji, 

dlatego, że zostało wydane pozwolenie na budowę, budynek został już pobudowany i 



odebrany. Natomiast Starostwo Powiatowe nie zauważyło pewnego uzgodnienia. Urząd 

Gminy wydał nowe warunki zabudowy szeroko opisane. Jest sytuacja bardzo trudne. 

Rafał Żelazek – radny zapytał jak finansowo będzie wyglądała dzierżawa budynków w 

związku przeprowadzka urzędu do budynku po dawnym Marwicie. 

 

O godz. 15:10 z Sali obrad wyszedł Radny Sławomir Składanek 

  

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że umowa jest obecnie u Pani Skarbnik, 

natomiast poinformował, że Pan Syndyk przejął długi po dawnym Marwicie, ale prawo 

mówi, że nie ma obowiązku spłacić nam tych zobowiązań. Udało się wynegocjować, że 

50% należności za dzierżawę będziemy płacić Syndykowi, a pozostałe 50% będziemy 

potrącać z zobowiązań podatkowych. Jak dobrze pamięta to jest ok. 20,00 zł za m2. 

Umowa szczegółowa jest u Pani Skarbnik do wglądu. 

Iwona Owieśna – radna zapytała, czy można prosić na adres e-mail przesłanie umowy 

dzierżawy budynku dawnego Marwitu 

Jan Surdyka – Wójt Gminy poinformował, że umowa jest do wglądu u Pani Skarbnik. 

 

 

Ad. 7 

Wolne wnioski i zapytania: 

Rafał Żelazek – radny poinformował, że na ścieżce rowerowej od zjazdu Zarośle 

Cienkie do Pędzewa pobocze nie są skoszone, brakuje jednego znaku na ścieżce 

rowerowej – zjazd do Zarośla Cienkiego oraz naprzeciw zakładu TOS TOSu w Pędziewie 

jest pochylony konar drzewa i zagraża niebezpieczeństwu, prośba o usunięcie go przez 

jednostki OSP.  

 

O godz. 15:13 na salę obrad wszedł Radny Sławomir Składanek.  

 

Jan Surdyka – Wójt Gminy, jeżeli chodzi o koszenie poboczy przy ścieżce rowerowej, 

to od Torunia do Górska za koszenie odpowiada powiat, dlatego że razem z powiatem 

współfinansowaliśmy tę ścieżkę. Natomiast od Górska do Pędzewa za koszenie poboczy 

odpowiada gmina. Powiat ma uwagi, że mieszkańcy wyrzucają na ścieżkę pełno śmieci. 

Urząd dopiero będzie przymierzał się do koszenia naszej odległości ścieżki rowerowej.  

 



Waldemar Raniszewski – radny przypomniał się o drodze o działce nr 552. W ubiegłym 

roku nie udało jej się wyrównać, jest to droga polna, gruntowa. Pani z biblioteki bardzo 

stara się o remont przystanku, który graniczy z biblioteką. Prośba o pomoc w realizacji w 

tym zadaniu. 

Jan Surdyka – Wójt Gminy zna temat odnośnie przystanku przy bibliotece. Kierownik 

sprawdził to i wygląda kwestia finansowa bardzo wysoko, ale powróci do tego tematu i 

jeżeli będzie trzeba to również urząd się włączy do tego.  Jeżeli chodzi o drogę o działce 

nr 552 wyślę równiarkę, aby tą drogą naprawić. 

Małgorzata Wiśniewska – radna w celu przypomnienia się w sprawie odwodnienia na 

ul. Osiedlowej, czy coś już ustalono? 

Jan Surdyka – Wójt Gminy przyznał, że szczerze nie myślał jeszcze o tym temacie 

Wioleta Warzocha – radna zapytała, gdzie teraz jest bitowanie dziur i łatanie ich? 

Ponieważ na ul. Długiej są duże dziury. 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że naprawa dróg jest obecnie w Gutowie, 

następnie trasa Zławieś Mała – Skłudzewo. Urząd chce zatrudnić dodatkowych dwóch 

pracowników poprzez Urząd Pracy. Została podjęta decyzja w sprawie mechanicznego 

sprzętu do naprawiania dziur, aby szybciej te dziury zostały uzupełnione. 

Czesława Walkowiak – radna poinformowała, że chodnik w stronę Bydgoszczy jest 

zarośnięty, natomiast przy mostku są dziury. 

Jan Surdyka – Wójt Gminy poinformował, że zapisze do realizacji. Zapytał się, czy 

lampy, które są postawione przez Zarząd Dróg świecą. 

Czesława Walkowiak – radna odpowiedziała, że świecą i jest lepiej. 

Małgorzata Wiśniewska – radna powiedziała, że dostała informację, że przy DK 80  

dwa rzędy lamp świecą i jest „Las Vegas”. Zapytała, czy te lampy należą do gminy, czy 

do 80? Jeżeli do 80 to niech świecą, a gminne trzeba wyłączyć.  

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że zorientuje się w tym temacie. 

Sławomir Składanek – radny poinformował, że na ul. Spacerowej, Topolowej oraz 

część ul. Stokrotkowej na środku nich są stawiane kamienie i głazy. Mieszkańcy 

oznaczają sobie parkingi, aby nikt pod płotem im nie parkował. 

Jan Surdyka – Wójt Gminy powiedział, że nie do końca się z tym zgodzi ponieważ 

rozmawiał z Deweloperem tego osiedla, który poinformował, że chciałby mieć trochę 

zieleni na tym terenie i to on postawił duże kamienie, aby mieszkańcy nie parkowały tam 

samochodów, aby trawa odrosła. Poinformował go, że jest duży natłok samochodów i nie 

da rady uratować poboczy, poprosił go aby ściągnął te kamie, jeżeli Deweloper tego nie 



zrobił, to mu przypomni. Mieszkańcy z naprzeciwka walczą, aby tam była zieleń. Na ul. 

Ogrodowej zostały zrobione parkingi, poprawiamy również teren od zakopień.  

Ewa Jeżewska – radna powiedziała, że został złożony przez mieszkańców Czarne Błoto 

o leżącego policjanta na ul. Leśnej i zapytała jak wygląda to czasowo? 

Jan Surdyka – Wójt Gminy poinformował, że musi być opinia rady sołeckiej. 

Ewa Jeżewska – radna poinformowała również, że znaki z nazwami ulic, drogowe są 

uchylone, przechylone, odwrócone oraz zniszczone. Prosi o interwencję pracowników 

urzędu w tej sprawie.  

Małgorzata Wiśniewska – radna dodała, że w Starym Toruniu również to jest. 

Ewa Jeżewska – radna zapytała się jak wygląda remont na ul. Wierzbowej w  Czarnym 

Błocie 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że wnioski zostały złożone i czekamy na 

dalsze postępowanie. 

Krzysztof Rak – Z-ca Wójta Gminy poinformował, że wniosek został złożony do 

Obszarów Wiejskich, z którego gmina dostała się na listę dofinansowań, jeżeli wniosek 

zostanie rozpatrzony pozytywnie. Obecnie trwa weryfikacja wniosku, urząd otrzymał 

uwagi do wniosku i wraz z projektantem będą odpowiadać na te uwagi. 

Janusz Fifielski – radny zauważył, że w naszej gminie najgorszy problem jest z drogami. 

Chciał się przypomnieć w sprawie złożonego wniosku o leżącego policjanta w Gutowie, 

czy jest to rozważane? Powiedział, że droga w kierunku żwirowni w Pędzie jest straszna. 

Poinformował również, że jak jeździ do pracy do SP w Złejwsi Wielkiej przez ul. Jasną, 

która jest bardzo ruchliwa to jest zwężenie przy kościele, problem polega na tym, że w 

celu wymijania się z samochodem z naprzeciw trzeba zjechać na pobocze, na którym są 

dziury i prosi o interwencję w tej sprawie.  

 

O godz. 15:31 z Sali obrad wyszła Radna Wioleta Warzocha. 

 

Janusz Fifielski – radny na koniec swojej wypowiedzi podzielił się z refleksją odnośnie 

do procesu planowania, że gmina musi mieć na uwadze i uwzględnić procesy drogowe 

oraz parkingi, ponieważ gmina się rozrasta. 

 

O godz. 15:33 na salę obrad wróciła Radna Wioleta Warzocha.  

 



Waldemar Raniszewski – radny poinformował, że na drodze Łążyn-Cichoradz gumowy 

policjant jest uszkodzony – został częściowo wyrwany przez ciężkie maszyny. Prosi o 

uzupełnienie go albo likwidację. 

Jan Surdyka – Wójt Gminy wraz z Radnym Aleksandrem Hamerlą i Januszem 

Fifielskim rozmawiali w sprawie leżących policjantów oraz asfaltowania dróg. 

 

Ewa Jeżewska – radna dodała, że ma podobną opinię do Radnego Fifielskiego w 

sprawie dróg. 

Rafał Żelazek – radny zapytał, czy gmina myśli o planowaniu budowy żłobka ze 

wsparciem programu „Żłobek+”? 

Jan Surdyka – Wójt Gminy odpowiedział, że gmina została zakwalifikowana do 

programu. Żłobek ma powstać przy Przedszkolu w Złejwsi Małeh. Gmina wystąpiła do 

KOWRu o zgodę na budowę na ich działce. Gmina chce wykorzystać zaplecze kuchenne 

przedszkola. Na tą chwile planuje się żłobek dla 20 dzieci z wybudowaniem świetlicy, 

gdzie będzie można zwiększyć ilość dzieci w późniejszym czasie. 

 

Ad. 8  

Janusz Fifielski - Wiceprzewodniczący Rady Gminy zamknął obrady LIX sesji Rady 

Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

   

       Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

 

            Janusz Fifielski 

 

  

 

Przygotował(a): Julita Wołowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


